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Binnen de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
bestond er bij de SP-fractie behoefte een aantal vragen en opmerkingen 
voor te leggen aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
over de brief van 8 november 2016 inzake het besluit van 19 september 
2016, houdende wijziging van een aantal algemene maatregelen van 
bestuur op het terrein van het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport teneinde misslagen en omissies te herstellen (Kamerstuk 34 191, 
nr. 35). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De adjunct-griffier van de commissie,
Clemens 
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Vragen en opmerkingen van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen van 
het besluit met daarin de wijziging van een aantal algemene maatregelen 
van bestuur op het terrein van het Ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport teneinde misslagen en omissies te herstellen. Deze leden 
hebben naar aanleiding van het besluit nog onderstaande opmerkingen 
en vragen. 

Een van de omissies die de Minister en de Staatssecretaris met voorlig-
gend document willen herstellen betreft een aanpassing van de recidive-
termijn binnen de Tabaks- en rookwarenwet. Met deze wijziging 
(«herstelde omissie») willen de bewindslieden ervoor zorgen dat de 
recidivetermijnen in de Tabaks- en rookwarenwet gaan aansluiten op de 
recidivetermijnen die op grond van de Drank- en Horecawet gelden, zo 
begrijpen de leden van de SP-fractie. Al kunnen deze leden zich 
voorstellen dat het logisch is dat de recidivetermijnen op elkaar 
aansluiten, zij zijn niet van mening dat deze wijziging een positieve is. Nu 
geldt binnen de Tabaks- en rookwarenwet dat een bestuurlijke boete, bij 
recidive binnen vijf jaar, verhoogd wordt. Dus als binnen vijf jaar 
wederom de Tabaks- en rookwarenwet overtreden wordt, dan zal een 
hogere boete worden opgelegd. Een goede maatregel volgens de leden 
van de SP-fractie. Met de nu voorgestelde wijziging wordt die termijn van 
de mogelijkheid een hogere boete te geven echter van vijf jaar verkort tot 
(slechts) twaalf maanden. Waarom, zo vragen de leden van de SP-fractie, 
is het op elkaar aansluiten van beide wetten voor de bewindslieden 
belangrijker dan een stevige(r) maatregel bij overtreding van de Tabaks- 
en rookwarenwet? Kan toegelicht worden waarom, als het zo belangrijk is 
dat beide wetten op elkaar aansluiten, er niet voor is gekozen de wijziging 
de andere kant op te regelen? Oftewel in plaats van de recidivetermijn van 
vijf jaar naar twaalf maanden te verlagen binnen de Tabaks- en rookwa-
renwet de recidivetermijn waarbinnen een hogere boete opgelegd kan 
worden bij een nieuwe overtreding binnen de Drank- en Horecawet te 
verhogen van twaalf maanden naar vijf jaar? Waarom is er niet voor 
gekozen de wetten de andere kant op te harmoniseren? Oftewel, waarom 
is ervoor gekozen de Tabaks- en rookwarenwet te versoepelen in plaats 
van de Drank- en Horecawet strenger te maken? 

Reactie van de Minister
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